
Informace z radnice 

 V pátek 13. ledna jsme podali žádost o dotaci Jihočeského kraje na rekonstrukci tartanové 

dráhy místního stadionu. Žádosti o dotaci Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy 

podané v předchozích dvou letech nezískaly u ministerstva podporu. Proto jsme se 

tentokrát obrátili na Jihočeský kraj. Náklady na rekonstrukci jsou téměř dva miliony 

korun, z toho dotace by mohla být až 1 milion. Dlouho odkládanou rekonstrukci je 

potřeba realizovat ještě v letošním roce bez ohledu na získání dotace. Důvodem je vysoké 

riziko úrazů na poškozené dráze. 

 Začátkem roku jsme podali žádost o dotaci Jihočeského kraje na nové dráhy a 

automatické stavěče kuželek místní kuželny. Pořízením nových drah a stavěčů bude 

dokončena rekonstrukce kuželny, která byla zahájena v loňském roce. Předpokládaný 

termín dokončení je červen letošního roku (bez ohledu na získání dotace), náklady na 

nové dráhy a stavěče jsou téměř 1 milion korun. 

 V roce 2016 řešil Jindřichův Hradec 42 přestupků včelnických občanů. Za projednané 

přestupky jsme zaplatili 50 tisíc korun. Škoda, takto vyhozené peníze mohly být použity 

užitečnějším způsobem. 

 Dlouhodobé mrazivé počasí bylo příčinou první havárie vodovodního řadu, která byla 

nahlášena ve středu 18. ledna ráno. Z prasklého potrubí unikala voda rychlostí 11 litrů za 

vteřinu po dobu asi 3 hodin. Další poruchy lze očekávat, až začnou mrazy povolovat. 

 K 1. lednu 2017 měla Nová Včelnice celkem 2 252 obyvatel, z toho bylo 1 103 mužů a 

1 149 žen. Proti předchozímu roku se jedná o snížení počtu o 26 osob. Z dlouhodobého 

hlediska jde o trvale sestupný trend.  Počet osob s trvalým pobytem na ohlašovně 

s adresou úřadu se v roce 2016 zvýšil o 10 osob. Celkový počet osob s trvalým pobytem 

na ohlašovně je 108, tj. 4,8% z celkového počtu obyvatel. 
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